
OBEC BUNKOVCE, 072 44 Bunkovce 103

Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva

zo dňa 15. marca 2024

Prítomní:  starosta, poslanci, hl. kontrolór a pracovníčka OcÚ – podľa priloženej prezenčnej listiny

Neprítomní:  ospravedlnení – 0
                      neospravedlnení – 0 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Roman Ragan,  Michal Jacko

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

Program:

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu
2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4. ´Obecný úrad  Bunkovce  –  zvyšovanie  energetickej  účinnosti  budov´,  ukončenie  prác  v

zmysle NFP a následná realizácia prác vyvolaných rekonštrukciou interiéru budovy 
5. Rekonštrukcia strechy budovy obecného úradu a kultúrneho domu po živelnej  pohrome,

krupobití z 19.07.2023 a finančné plnenie tejto poistnej udalosti
6. ´Kanalizácia Bunkovce´ - výtlačné potrubie a ČS, prerokovanie a schválenie 
7. Prerokovanie a schválenie príspevku na školné v MŠ v šk. roku 2023-24
8. Informatívne  stretnutie  so  zástupcami  spoločnosti  VVS,  a.s.  ohľadom  dlhopisového

programu
9. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2023
10. Diskusia a rôzne
11. Záver 



Priebeh zasadnutia

1.
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Václav Ličko. Privítal
poslancov,  hlavného  kontrolóra  a  pracovníčku  OcÚ.  Na  zasadnutí  sú  prítomní  všetci  poslanci,
starosta konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Následne ich oboznámil s programom,
ktorý poslanci jednohlasne schválili, bez pripomienok. 

za – 5 poslanci /Ragan, Jacko, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0 

2.
Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci Ing. Roman Ragan a Michal Jacko, za zapisovateľa
Mgr. Jarmila Lucovičová.

3.
V  tomto  bode  poslanci  vykonali  kontrolu  plnenia  uznesení  z  predchádzajúceho  zasadnutia  a
konštatovali, že všetky body uznesení boli splnené. 

4.
Obec Bunkovce  realizovala  a  úspešne  ukončila  projekt  „Obecný úrad  Bunkovce  –  zvyšovanie
energetickej  účinnosti  budov“,  ktorým  došlo  ku  komplexnému  zatepleniu  obvodového  plášťa
budovy vrátane novej fasády, osadeniu nových plastových okien, vchodových dverí do budovy a
vchodových  dverí  do  sály  kultúrneho  domu,  zníženie  stropov  sadrokartónom  a  ich  zateplenie
izolačnou vatou. Vykurovanie je zabezpečené inštaláciou tepelného čerpadla vrátane rekuperácie a
energetická úspora inštaláciou fotovoltických panelov. 
Vo finančnej réžií obce sa v celom objekte realizovala nová elektroinštalácia s osadením nových
svietidiel  a  taktiež  rekonštrukcia  interiéru.  Interiér  budovy  prešiel  rozsiahlymi  a  zásadnými
zmenami. Zrušila sa bývala kancelária – sekretariát, sklad riadu a CO a chodba medzi kanceláriami.
Vznikla  nová väčšia  zasadacia  miestnosť,  nová kancelária  starostu,  sekretariátu  a  vstupná  hala.
Všetky steny v budove sú sadrokartónové,  bola položená nová dlažba  v zasadačke a  plávajúce
podlahy v kanceláriách, uskutočnila sa výmena dverí a zárubní. 

za – 5 poslanci /Ragan, Jacko, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa - 0 

5.
Pri živelnej pohrome – krupobití,  ktorá postihla našu obec 19.07.2023 došlo k zničeniu strešnej
krytiny na celej budove obecného úradu. Z tohto dôvodu bola potrebná kompletná výmena strešnej
krytiny, následne boli práce zrealizované v celom rozsahu. Financovanie výmeny strešnej krytiny
bolo v prevažnej miere z poistenia majetku obce v zmysle poistnej zmluvy a čiastočne z vlastných
zdrojov, nakoľko nie všetky prevedené práce boli oprávnené.   

za – 5 poslanci /Ragan, Jacko, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0  
 
6. 
Obec Bunkovce vlastní  projektovú dokumentáciu /rozvod kanalizácie v intraviláne obce vrátane
prečerpávacích staníc/ a máme platné stavebné povolenie na výstavbu kanalizácie v našej obci. Od
roku 2011 sa neúspešne uchádzame o finančné prostriedky z MŽP SR na jej výstavbu.
V zmysle súčasných legislatívnych predpisov, každá kanalizácia musí mať vyústenie do ČOV, preto
z tohto dôvodu potrebujeme vyústenie kanalizácie do najbližšej ČOV Sobrance. Z Nižnej Rybnice
je v súčasnosti vybudované výtlačné potrubie zaústené až do ČOV Sobrance. Cieľom realizovania
uvažovanej stavby ´Kanalizácia Bunkovce – výtlačné potrubie a ČS´ je odvedenie splaškových vôd
z obce Bunkovce a z budúceho objektu priemyselného parku Bunkovce až na čerpaciu stanicu,



ktorá  sa  nachádza  v  obci  Nižná  Rybnica.  Rozsah  investičného  zámeru  je  vybudovať  výtlačné
potrubie VP – Bunkovce – Nižná Rybnica v dĺžke cca 3600 m, výtlačné potrubie V1 – Priemyselný
park – obec Bunkovce v dĺžke cca 275 m, čerpaciu stanicu ČS1 a čerpaciu stanicu – priemyselný
park ČSpp. 
Obecné  zastupiteľstvo  predložený  zámer  prerokovalo,  schválilo  ho  a  súhlasilo  s  obstaraním
projektovej dokumentácie na uvedenú stavbu.

za – 5 poslanci /Ragan, Jacko, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0   

7.
Jaroslav Dzurjo, trvale bytom Bunkovce č. 3 požiadal Obecný úrad v Bunkovciach o poskytnutie
príspevku na školné pre svojho syna Jaroslava, ktorý navštevuje Materskú školu v Sobranciach.
Zastupiteľstvo  schválilo  príspevok na  čiastočnú  úhradu  nákladov  súvisiacich  s  pobytom detí  v
Materských školách v školskom roku 2023/2024 vo výške 50 % z celkového mesačného školného
za  dieťa,  pri  celkovej  platbe  minimálne  40,-  €  mesačne  za  dieťa.  Príspevok  na  dieťa  bude
poskytnutý žiadateľom s trvalým pobytom v obci Bunkovce na základe potvrdenia o návšteve školy
a potvrdenia o výške mesačného školného. 

za – 5 poslanci /Ragan, Jacko, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     zdržal sa – 0,     proti – 0 

8.
Zástupcovia  spoločnosti  VVS,  a.  s.  požiadali  o  osobné  stretnutie  s  poslancami  obecného
zastupiteľstva a starostom obce z dôvodu poskytnutia informácií ohľadne ´Dlhopisového programu
garantovaných  výnosov  Východoslovenskej  vodárenskej´  a  možnosti  vstupu  obce  do  tohto
programu. Stretnutie sa uskutočnilo 04.04.2024 za účasti starostu obce a dvoch poslancov obecného
zastupiteľstva Mariána Landu a Ľubomíra  Landu.
Obecné  zastupiteľstvo  na  základe  získaných  informácií  zatiaľ  nerozhodlo  o  vstupe  do  tohto
dlhopisového programu garantovaných výnosov a výmene dlhopisov za akcie.

za – 5 poslanci /Ragan, Jacko, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0  

9.
Hlavný kontrolór  obce Ing.  R.  Oklamčák predložil  zastupiteľstvu  Správu  o  kontrolnej  činnosti
hlavného kontrolóra obce za rok 2023. Poslanci zobrali správu na vedomie.

Za – 5 poslanci /Ragan, Jacko, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     zdržal sa – 0,     proti – 0 

10.
Zastupiteľstvo v rôznom schválilo uskutočnenie osláv Dňa matiek na deň 12.05.2024 a Dňa detí na
09.06.2024  so  zabezpečením  primeraného  kultúrneho  programu,  upomienkových  darčekov  a
občerstvenia.  

za – 5 poslanci /Ragan, Jacko, Ľ. Landa, M. Landa, Kráľová/,     proti – 0,     zdržal sa – 0  

Starosta informoval poslancov, 
– že  za  hliníkový plech  zo  zničenej  strechy  budovy OcÚ  a  KD  sme  dostali  v  zberných

surovinách 680,- €
– že dňa 23.03.2024 sa uskutočnia prezidentské voľby  a prípadné druhé kolo bude 06.04.2024

11.
Na záver zasadnutia starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil riadne zasadnutie
obecného zastupiteľstva.



V Bunkovciach 15.03.2024

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová

                                                                                                    Václav   L i č k o 
                                                                                                           starosta

Overovatelia:  Ing. Roman Ragan

                        Michal Jacko


